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Protokół nr XX/08

z sesji Rady Gminy Goleszów

odbytej w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Goleszowie

w dniu 21 maja 2008 r.

Obecni:

- wszyscy radni według zał.ączonej listy obecności'

- sołtysi według załączonej listy obecności,

- wójt gminy Zbigniew Wacławik, zastępca wójta Henryk odias, skarbnik gminy

Barbara Madzia, sekretarz gminy Bogusława Podżorska, dyrektorzy jednostek

budzetowych oraz kierownicy referatów Urzędu Gminy.

Listy obecności radnych oraz sottysów stanowiq załqczniki nr ] i 2 do nin' protokotu.

Przęd rozpoczęciem obrad Rady Gminy Srebrn4 odznaką ZasłuŻonego dla Sportu został'

odznaczony pan Stanisław Staszko. odznaka ta została mu przyznana na wniosek LKS

,,Olimpia".

Ad.1. Otwarcie XX sesii Radv Gminy w Goleszowie. przvwitanie radnvch

i zaproszonych gości.

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Sza|bot o godzinie 1500 otworzył sesję Rady Gminy,

przywitał. radnych' zaproszonych gości, sołtysów oraz pracowników Urzędu Gminy

i poinformował, iŻ dzisiejsza sesja Rady Gminy został.a zwoł'ana na wniosek Wójta Gminy

Zbigniewa Wacławika. Wniosek stanowi załqcznik nr 3 do nin. protokołu.

Ad.2.Stwierdzenie prawomocności obrad.

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Sza|bot oświadczył, Że zgodnie z listą obecności

w posiedzeniu uczestniczą wszyscy radni' co pozwa|a na podejmowanie prawomocnych

decyzji.

Ad.3. Przedstawienie porządku obrad.

Przewodnicz4cy Rady Gminy przypomniał, Że porządek obrad

się następująco:

dzisiejszej sesji przedstawia
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1. otwarcie XX sesji Rady Gminy w Goleszowie, przywitanie radnych i zaptoszonych gości.

2, Stwierdzenie prawomocność i obrad.

3. Przedstawienie porządku obrad.

4. Przyjęcie protokołu zXIX sesji Rady Gminy.

5. Wystąpienia gości'

6. Wnioski i opinie zprac komisji Rady Gminy orazzapytania.

1. Interpelacje i zapytania.

8' Podjęcie uchwał w sprawie:

8.1. wyraŻenia zgody na utworzenie Stowarzyszenia - Lokalna Grupa Działanta

zudziałem Gminy Goleszów jako członka zwyczajnego oraz udzielęnia

umocowania przedstawicielowi Gminy do jej reprezentowania i składania

oświadczeń woli'

8.2. udzieleniapomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu,

8.3. przyjęcia do rea|izacji zadania od Powiatu Cieszyńskiego,

8.4' przekazania środków finansowych Policji na zakup samochodu,

8.5. zmianbudzetu gminy na 2008 rok,

8.6. zmiany uchwały nr YIl43l03 z dnia 26 marca 2003 roku (zał'ącznlk rc 1 i 2 ze

względu na swoją objętość są dostępne do wglądu w biurze nr 20)

8.7. miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Cisownica.

9. Udzielenie odpowiedzi na zapytania i interpelacje.

10' Informacje Przewodniczącego Rady Gminy i Wójta Gminy.

11. Wolne wnioski.

12. Informacje i komunikaty.

13. Zakoilczenie XX sesji Rady Gminy Goleszów.

Nikt z obecnych nie wnióst propozycji zmian porządku obrad.

Ad.4. Przviecie protokołu z XIX sesii Radv Gminy.

Protokół z dziewiętnastej sesji Rady Gminy Goleszów był wyłozony do wglądu przed sesj4

w biurze Rady.

Nikt z radnych nie wniósł uwag do przedstawionego protokołu. Protokoł nr XIX/08 z dnia

30 kwietnia 2008 r. zostaŁptzyjęty przez aklamację.

Ad.S. Wvstapienia eości.

W tym puŃcie porządku obrad nikt nie zabrał' głosu.
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Ad.6. Wnioski i oninie z prac komisii Rady Gminv oraz zanvtania.

W okresie pomiędzy sesjami posiedzenia odbyĘ tylko dwie Komisje: Komisja Rozwoju

Gospodarczego, ochrony Środowiska i Rolnictwa orazKomisja Finansów i Inwestycji.

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego. ochrony Środowiska i Rolnictwa Leszek

Szlauer poinformował, iż Komisja obradowała |4 maja br.

l. Pozytywnie zaopiniowano dwa projekty uchwał dzisiejszej sesji tj '

a. w sprawie zmiany uchwały nrYll43l03 z dnia26 marca 2003 roku

b. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi

Cisownica.

W trakcie dyskusji nad nimi radny Krzysńof Glajcar przekazał inspektorowi Mieczysławowi

Zabińskiemu pisemne uwagi dotyczqce projektu uchwały w sprawie miejscowego planu

zagospodarowania prze strzenne go wsi C i sownica ce lem r ozp atr zenia.

Wystosowano takŻę do wójta gminy wniosek w sprawie wystąpienia do Starostwa

powiatowego w sprawie przygotowywania map w skalach, które zgodnie zprzepisami ustawy

o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym będzie moŻna wykorzystywać przy

uchwalaniu planów miej scowych.

2, Po wysłuchaniu informacji wójta na temat realizacji dofinansowania z budżetu

gminnego utylizacji azbestu Komisja przyjęta bez uwag i wnioskuje o dalsze

kontynuowani e akcj i do fi nansow ania utylizacj i azbe stu.

3. Zrea|izowano punkty dotyczące ana|iza możliwości dofinansowania modernizacji

domowych kotłowni Co (przejście na paliwo ekologiczne) w celu ograniczenia niskiej

emisji spalin' Segregacja śmieci - moŹliwośc rea|izacji częstszego odbioru, działania

edukacyjne _ szkoły.

W tym punkcie porządku obrad Komisja jednogłośnie postanowiła:

W związku z brakiem możliwoŚci dofinansowania modernizacji domowych kotłowni

oC' Komisja proponuje przeprowadzić w Panoramie Goleszowskie akcję

uświadamiającą mieszkańców o obowiązujqcych przepisach ustawy o odpadach

doty czący ch spalani śmieci.

Komisja popiera sprawę dofinansowania policji, która zajęłaby się egzekwowaniem

przepisów dotyczących między innymi spalania śmieci.

Komisja ustaliła termin przeprowadzenia zbiórki odpadów wielkogabarytowych na

wrzesień i zwraca się z prośbą do wójta o skierowanie do firm wywozowych zapytań

o cenę takiej usługi. 
i ,
ł .{Ł
WI
L l



Protokół nr XX/08 z sesji Rady Gminy Goleszów odbytej w dniu 2l maja 2008 r

Komisja Ar,ltaca się do wójta z prośbą o ptzekazanie dyrektorom szkół wniosku

w sprawie Zakupu dodatkowych kubłów na śmieci i prowadzenie segregacji śmieci

w klasach.

4. W tematyce bieŻącej zapoznano się dokumentacjq zebrana przez wójta dotyczącą

działalności firmy Tros-Eko. Komisja ponownie uznila, iz prowadzona obecnie

segregacja śmieci przez firmę Tros Eko na terenie gminy jest nielegalna' Komisja

ponownie zwróciłasię do wójta o wyjaśnienie tej sprawy.

NaĘpnie Przęwodni czący Komisji Finansów i Inwestycji Krzysztof Glajcar poinformował,

iz posiedzenie Komisji odbyło się 20 maja br.' na którym zaopiniowano projekty uchwał

przygotowane na dzisiejszą sesję Rady Gminy'

Ad.7. Internelacie i zaPvtania.

Pisemną interpelację zŁoŻył radny Karol Plinta.

nin. protokołu.

Kopia interpelacji stanowi załqcznik nr 4 do

Z tteściąuchwały zapoznał zebranych Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Przypomniał on, tŻ

uchwała w sprawie utworzenia stowarzyszenia _ Lokalnej Grupy Działania została juŻ

podjęta w lutym tego roku. omawiany teraz projekt uchwały precyzuje jedynie w jakim

charakterzę Gmina Golęszów będzie uczestniczyć w tym stowarzyszeniu.

Nikt z obecnych nie wniósł uwag ani propozycji zmian projektu uchwały. Przewodniczący

Rady Gminy poddał więc projekt uchwały pod głosowanie, w którym udziaŁ brało 15

radnych.

Uchwała nr XX/146/08 w sprawie wyrażenia zgody na utworzenie Stowarzyszenia _

Lokalna Grupa Działgnia z udziałem Gminy Goleszów jako członka zwyczajnego oraz

udzielenia umocowania przedstawicielowi Gminy do jej reprezentowania i składania

oświadczeń woli została podjęta.

,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych

,,,Przeciw,, podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrrymało się'' od głosu: 0 radnych

Ad. 8. Podięcie uchwał w sprawie:
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Uchwała tą stanowi załqcznik nr 5 do nin. protokotu,

8.2. udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Cieszyńskiemu'

Komisja Finansów i Inwestycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.

opinia Komisji Stanowi załqcznik nr 6 do nin. protokotu,

Wójt Gminy Zbigniew Wacławik poinformował, iz projekt uchwały dotyczy udzielenia
pomocy finansowej powiatowi na remont 43 metrów chodnika ptzy drodze powiatowej ul.

1 Maja w Goleszowie. Całość inwestycji będzie kosztować 14 874,95 zł' Remont ten będzie
jednak wykonywany przez Gminę Goleszów _ co zostanie na nas scedowane w odrębnej'

kolejnej uchwale. Uchwałę w tej sprawie musi także podjąć Rada Powiatu Cieszyńskiego.

Nikt z obecnych nie wniósł uwag ani propozycji zmian projektu uchwały. Przewodniczący

Rady Gminy poddał więc projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15

radnych.

Uchwała nr XX/147/08 w sprawie udzielenia pomocy Jinansowej Powiatowi Cieszyńskiemu

została podjęta.

,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych

,,Prz€ciw', podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 0 radnych

Uchwata ta stanowi zatącznik nr 7 do nin, orotokotu.

Komisja Finansów i Inwestycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.

opinia Komisji stanowi załqcznik nr 8 do nin. protokołu,

Nikt z obecnych nie wniósł uwag ani propozycji zmian projektu uchwały. Przewodniczący

Rady Gminy poddał więc projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15

radnych.

Uchwała nr XX/I48/08 w sprawie Przyjęcia do realizacji zadania od Powiatu Cieszyńskiego

została przyjęta.

,,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnyclt

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrrymało się'' od głosu: 0 radnych

Uchwała ta stanowi załqcznik nr 9 do nin. protokołu.
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8.4. przekazania środków finansowych Policji na zakup samochodu.

Komisja Finansów i Inwestycji jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały.

Opinia Komisji stanowi zatqcznik nr l0 do nin. protokotu.

Z treścią projektu zapoznał' zebranych Wójt Gminy. Przypomniał on' iz suma 4 281 zł' na

dofinansowanie zakupu samochodu służbowego dla policji została zapisana w budżecie na

2008 r.

Nikt z obecnych nie wniósł uwag ani propozycji zmian projektu uchwały. Przewodntczący

Rady Gminy poddał więc projekt uchwały pod głosowanie, w ktorym udział brało 15

radnych.

I1chwała nr XX/149/08 w sprawie przekazania środków linansowych Policji na zakup

s amo c h o d u zo s tała p o dj ęta.

,,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrrymało się'' od głosu: 0 radnych

Uchwała ta stanowi zclłqcznik nr ] ] do nin, protokołu.

8.5. zmian budżetu qminy na 2008 rok.

Komisja Finansów i Inwestycji po wprowadzeniu zmiany polegającej na zdjęciu

dodatkowych 2500 zł, z oświaĘ i wychowania i przeznaczeniu tej kwoty na nagrody

w zakresie sportu zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian budzetu gminy na 2008 rok

pozytywnie ' opinia Komisji stanowi załqcznik nr ] 2 do nin. protokołu'

Ztreściąprojektu zapoznat zebranych skarbnik gminy Barbara Madzia. Szczegółowe pisemne

uzasadnienie podjęcia uchwały stanowi załqcznik nr ] 3 do nin. protokołu.

W tym momencie przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie wniosek Komisji

Finansów i Inwestycji'

,,Za,, przyjęciem wniosku głosowało: 15 radnych

,,Przeciw'' głosowało: 0 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 0 radnych

Nikt z obecnych nie wniósł uwag ani

Przewodniczący Rady Gminy poddał więc

brało 15 radnych.

dalszych propozycji zmian projektu uchwały.

projekt uchwały pod głosowanie' w którym udział
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(Jchwała nr XXfl50/08 w sprawie zmian budżetu gminy na 2008 rok została podjęta.

,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 1 radny

,,Wstrrymało się'' od głosu: 0 radnych

Uchwała ta stanowi zatqcznik nr ] 4 do nin. protokołu.

8.6. zmiany uchwały nr VIi43l03 z dnia 26 marca 2003 roku.

Komisja Rozwoju Gospodarczego, ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. opinia komisja stanowi załqcznik nr ] 5 do nin.

protokołu.

Nikt z obecnych nie wniósł uwag ani propozycji zmian projektu uchwały. Przewodniczący

Rady Gminy poddał więc projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15

radnych.

Uchwała nr XX/I51/08 w sprawie Zmiany uchwały nr VI/43/03 z dnia 26 marca 2003 roku

została podjęta.

,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 15 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 0 radnych

,,Wstrzymało się'' od głosu: 0 radnych

Uchwała ta stanowi zatqcznik nr ]6 do nin, protokotu,

8.7. miei scowego planu zasospodarowania przestrzennego wsi Cisownica.

Komisja Rozwoju Gospodarczego, ochrony Środowiska i Rolnictwa jednogłośnie

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. opinia komisja stanowi załqcznik nr 17 do nin.

protokołu.

Nikt z obecnych nie wniósł uwag ani propozycji zmian projektu uchwały' Przewodniczący

Rady Gminy poddał więc projekt uchwały pod głosowanie, w którym udział brało 15

radnych.

Uchwała nr XX/152/08 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego

wsi Cisownica została podjęta.

,,Za,, przyjęciem uchwały głosowało: 14 radnych

,,Przeciw'' podjęciu uchwały głosowało: 1 radnych

,,Wstrrymało się'' od głosu: 0 radnych
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(Jchwała ta stąnowi załqcznik nr ]8 do nin' protokotu.

W związku z interpelacją złoŻoną na poprzedniej Sesji przez radnego Krzysztofa Glajcar

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot odcą.tał pismo wójta, ktorym interpelacja ta

zostata skierowana do Śląskiego Zarządu Melioracji t IJrządzen Wodnych w Katowicach.

Kopia pisma stanowi załqcznik nr ]9 do nin. protokołu.

Na poprzedniej sesji z zapytaniem dotyczącym stanu technicznego budynku

i uporządkowania terenu pana Harwota w Goleszowie zwrócił się radny Y'.rzysńof Kohut.

Zastępca wójta poinformował o tym właściciela tęrenu i poprosił o pisemną informację

dotyczącą dział'anjakie podjął celem uporządkowania terenu. Kopia pisma Stanowi załqcznik

nr 20 do nin. protokołu.

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał' ii Komisja Rozwoju Gospodarczego, ochrony

Srodowiska i Rolnictwa na jednym z poprzednich posiedzeń zwróciła się do wojta gminy

z wnioskiem o wystosowanie pisma do firmy Tros-Eko nakazującego im uporządkowanie

terenu firmy w Kozakowicach oraz prosiła o wyjaŚnienie kwestii posiadania przez ftmę

zgody na prowadzoną tam działalność.

Na pismo Urzędu odpowiedziała firma Tros-Eko' Pismo firmy zostało przez

przewodniczącego Rady Gminy odczytane, a jego kopia stanowi zatqcznik nr 2] do nin.

protokołu.

W trakcie klótkiej dyskusji radny Krzysztof Kohut nie zgodził się z decyzją starosty

o możliwości składowania na terenię firmy odpadów w trakcie trwania budowy firmy

i poprosił radnego powiatowego Jerzego Sikory o zwrócenie na to uwagi w starostwie.

Natomiast radny Karol Lipowczan poprosił o skierowanie do firmy Tros-Eko kolejnego pisma

z prośbą o przedstawienie stanu prawnego inwestycji firmy prowadzonej w Kozakowicach.

Kolejno głos zabrał Wójt Gminy Zbigniew Wacławik. Ustosunkowując się do złoŻonej na

dzisiejszej sesji interpelacji poinformował ofl, li w roku 2003 starostwo przeprowadziło

inwentaryzację gruntów. Prace te zostały jednak przęrwane z powodu braku funduszy. Wójt

stwierdził, iz gminamoŹe jednie monitować w starostwie o dokończęnię pracbądŹprzekazac

na ten cel pieniądzę zbudŻetu gminy (około 200000 zł). Wójt Gminy opowiedział' się za

przeznaczenięm z budżetu gminy kwoty na ten cel, jednocześnię zapowtedział przesłanie
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interpelacji do starostwa i stwierdził, iz oczekuje na decyzję Rady Gminy w sprawie

ptzeznaczenia w przyszłoroc znym budzecie odpowiedniej kwoty na dokończenie

inwentaryzacji gruntów w Gminie Goleszów.

W sprawie tej głos zabrała jeszcze sekretarz gminy Bogusława Podzorska. Stwierdziła ona, iŻ

obowiązek zgłaszania zabudowy terenu |eŻy po Stronie obywateli.

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Sza\bot poinformował o spotkaniu samorządowców oraz

przedsiębiorcow z marszałkiem województwa śląskiego zorganizowanym przęz radnego

sejmiki województwa Karola Węglarzego. Na spotkaniu tym marszałek określił między

innymi priorytety inwestycyjne wojewó d^wa _ stadion śląski' wojewódzki park kultury oraz

lotnisko.

Kolejno Wójt Gminy poinformował o sprawach:

w Cisownicy odbyło się Gminne Święto Straiaka' Podczas uroczystości Brązowym

Medalem Za Zasługi dla Pozarnictwa odznaczona została Janina Smolik. Natomiast

odznakami ,,Wzorowy Strażak'' uhonorowano Jana Kiszę i Bogusława Koneckiego,

l3 maja na terenie goleszowskiej skoczni odbył się IX Memoriał im. Leopolda Tajnera'

odbyły się kolejne warsztaty powołanej z 8 ościennych gmin Lokalnej G*py Dział'ania,

odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy Enion na temat utrzymania i konserwacji

oświetlenia ulicznego,

dawne gospodarstwo PGR w Bażanowicach zostało sprzedane' a na jego terenie

powstanie za*ad, związany z koreańską firmą produkującą samochody'

odbyło się spotkanie zwŁadzami Nydtku. Dotyczyło ono mozliwości odtworzenia ściezki

rowerowej biegnącej lasem do przejścia granicznego. Ustalono, ii Lasy Państwowe

przygotują kalkulację odtworzenia ściezki,

we współzawodnictwie sportowym Powiat Bez Granic w Sporcie szkolnym Gmina

Goleszów zdobył 3. miejsca oraz2. miejsce w turnieju z niespodziank4,

Stowarzyszenie Rozwoju i Współpracy Regionalnej ,,o|za,, ogłosiło nabór do

mikroproj ektów dla stowarzyszeń,

Zarząd, Powiatu w Cieszynie wniósł o pzeprowadzenię zmiany planu zagospodarowania

przestrzennego dla nieruchomości zabudowanej, stanowiącej własność Powiatu

Cieszyńskiego, położonej w Bażanowic ach' oznaczonej jako pgt |9713. Zarząd proponuje,
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aby w/w nieruchomość została objęta nowym zapisem planu: ,,zabudowa użyteczności

publicznej, głównie działalności oświatowej, zdrowotnej i pomocy społecznej''. Wójt

Gminy poinformował., iŻ teren ten zostanie kupiony przęZ stowarzyszenie zajmujące się

osobami niepełnosprawnymi i na terenie zamku otworzony zostanie ośrodek

rehabilitacyjno wychowawczy' Przekwalifikowanie terenu będzie kosztowało koło 10 000

zł' Wójt Gminy zwrocił się do przewodniczący Rady Gminy o przegłosowanie wniosku

w sprawie przekwalifikowania terenu zgodnie z wnioskiemZarządu Powiatu w Cieszynie.

W głosowaniu przeprowadzonym ptzez przewodniczącego Rady Gminy udział wzięło 15

radnych.

,,Za,, przyjęciem wniosku głosowało: 15 radnych

,rPrzeciwt': 0 radnych

,,Wstrrymało się'': 0 radnych

Ad.l1. Wolne wnioski.

W wolnych wnioskach kolejno głos zabrali:

Radny Andrzej Lacel zwrocił się z prośbą o upowainienie wójta gminy do działań dąŻących

do uregulowania spraw własnościolvych LKS ,'Tempo'', poniewai okaza|o się' iz trybuny

które mają powstać wejdą na teren Rolniczego Kombinatu Spółdzielczego Goleszów.

Wójt Gminy stwierdził', iŻ w celu uregulowania spraw własnościolvych na|eŻy wykupić teren

RKS'u. Cena metra kwadratowego waha się pomiędzy 40 z 50 ń. Ponieważ w tegorocmym

budzecie nie ma pozycji dotyczącej zakupu w/w terenu Rada Gminy musi wyrazić na to

zgodę'

Przewodniczący Rady Gminy postanowił skierować tą sprawę pod obrady Komisji Finansów

i Inwestycji bądŹ Komisji Edukacji' Kultury, Sportu i ochrony Zdrowia (przewodniczący

tych Komisję winny ustaliÓ między sobą' która z komisji zajmie się tą sprawą).

Sołtys Jan Poloczek uznał, iz przy okazji zmiarry planu zagospodarowania Bażanowic Rada

powinna zrobić stosowaną zm|anę w planach Goleszowa dotyczącą terenu na chodnik dla

pieszych prowadzący do przeds zko|a,

Na ten głos odpowiedział Wójt Gminy. Stwierdził, iż obecnie oczekuje się odpowiedzi co do

przejęcia tych terenów.
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Radny powiatowy Jerzy Sikora zobowiązał' się do przygotowania informacji dotyczących

pisemnej interpelacji radnego Karola Plinty. Radny dodał, iz to nie tylko problęm starostwa

powiatowego ale takze obywateli.

Sprawę interpelacji poruszył jeszcze radny Kazimięrz Wisełka. Zawnioskował on

o opublikowanie informacji na ten temat w Panoramie Goleszowskiej.

Ad.12. Informacie i komunikaty.

Przewodniczący Rady Gminy Jerzy Sza|bot stwierdzlł, iŻ nie przewiduje zwołania sesji

w lipcu br.

Zastępcawójta Henryk odias poinformował o spotkaniu w nadleśnictwie tak zwanej Komisji

Technicznej zudziałem Generalnej Dyrekcji Lasów. W związku ze wysychaniem świerków

powstał plan przebudonvy lasów i martwe drzewa będą zastępowane drzewami liŚciastymi.

Ad.l3.Zakończenie XX sesii Rady Gminv Goleszów.

Wobec wczerpania puŃtów porządku obrad przewodniczący Rady Gminy Jerzy Szalbot

o godz. 1645 zamkn$' sesję Rady Gminy słowami: ,,zamykam XX sesję Rady Gminy

Goleszów,,'

Na tym protokół zakonczono.

Protokołowała:

lnspektor ds. obsługi Rady Gminy Aleksandra Brudny
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